

国家 Province/ Country	公司名称	Company Name	展位号 Booth Number	产品	Products	品牌	Brands
河北	保定策意广告有限公司	Baoding Ceyi Advertisement Co., Ltd.	A1F52	品牌策划	Brand planning		
河北	保定绘艺坊包装设计有限公司	Baoding Painting Gallery Packaging Design Co., Ltd.	A2K07	品牌设计及相关服务	Brand design and related services		
浙江	杭州原创广告设计有限公司	Hangzhou Original Creation Advertising &	A1E41	整体品牌形象策划、设计	Overall brand planning and design		
福建	福建省卫生用品商会	Fujian Sanitary Products Chamber Commerce	A4H52	行业商会			
湖北	湖北孝感市孝南区招商局	Hubei Xiaogan Xiaonan District Investment Promotion Bureau	A1A04	政府部门	Government departments		
广东	在水一方品牌策划有限公司	Waterfront Brand Planning Co., Ltd.	A2J30	品牌策划	Brand planning		
广东	广东奥思集美品牌设计有限公司	Guangdong Osjimei Designer Co., Ltd.	A2K08	生活用纸、孕婴童等外包装品牌策划设计、推广物料宣传、企业VI设计	Tissue paper, maternal-baby products packing design and brand planning, promotion material, enterprise VI		
广东	东莞市神点纳米喷涂科技有限公司	Dongguan Shenten Nano Spray Technology Co., Ltd.	B1F21	烘缸表面喷涂、研磨、修复、烘缸端盖堵漏、轴头修复、合金涂层起皱刮刀	Spraying, grinding and repairing of steel cylinder, dryer cover plugging, shaft repair, alloy coating creping blade	神点	Shenten
美国	<i>Nonwovens Industry</i> 杂志	Nonwovens Industry		出版 <i>Nonwovens Industry</i> 杂志	Publish <i>Nonwovens Industry</i> magazine		

/国家 Provinc e/Countr y	公司名称	Company Name	展位号 Booth Number	产品	Products	品牌	Brands
安徽省	合肥友高网络科 技有限公司	Hefei Yougao Network Technology Co., Ltd.		合肥友高网络科技有限公 司运营工业标识行业垂直 门户网站：中国喷码标识 网、物联网，标识行业杂 志《喷码与标识》。“两 网一刊”已成为众多上下 游客户信息交流、买卖交 易的平台。同时公司打造 的体验式平台，“一馆三 中心”物联网标识行业博 物馆、物联网标识行业应 用试验中心、物联网标识 行业会议中心、一物一码 追溯中心。	Hefei Yougao Network Technology Co., Ltd. operates the industry logo vertical portal network: China inkjet coding network, the Internet of Things, coding industry magazine <i>coding and marking</i> . The two networks have become a platform for the exchange of information between many upstream and downstream customers. At the same time, the company has created an experiential platform, "one museum, three centers" Internet of Things to identify industry museums, Internet of Things		
北京市	中国造纸杂志社	China Pulp & Paper Magazine Publisher		中国造纸杂志社编辑 出版《中国造纸》、 《造纸信息》、《中 国造纸学报》、《 <i>Paper and Biomaterials</i> 》， 并组织中国国际造纸 科技展览会暨会议及 其他相关行业活动	China Pulp & Paper Magazines Publisher edits and publishes <i>China Pulp and Paper, China Paper Newsletter, Transaction of China Pulp and Paper, Paper and Biomaterials</i> , and organizes China International Paper Technology Exhibition and Conference and other <b>related industry</b>		
北京市	艾特怡国际会展 服务（北京）有 限公司	ITE China		ITE集团是一家专门为新 兴市场和发展中市场提供 B2B展会及会议的企业	ITE is the leading organizer of international trade exhibitions and conferences in the sought-after markets of Russia and Central Asia		

国家 Province/ Country	公司名称	Company Name	展位号 Booth Number	产品	Products	品牌	Brands
比利时	欧洲非织造布协会	European Disposables and Nonwovens Association		欧洲非织造布协会	European Disposables and Nonwovens Association		
福建省	福建博卫传媒有限公司	Fujian Bowei Media Co., Ltd.		卫生用品行业领先全媒体	A leading media in hygiene products industry		
广东省	财富纸业全媒体	Fortune Paper Omnimedia		旗下包括《财富纸业》月刊、《生活用纸与卫生用品》月刊、财富纸业通等刊物与网站，以及“财富纸业传媒”微信公众号（cfpaper）、“财富纸业通”小程序、微博、财富纸业人脉圈等新媒体平台	<i>Fortune Paper, Household Paper and Hygiene Products, Fortune Household Paper website, “Fortune Paper Media” Wechat public platform (ID: cfpaper), fortune paper business connect App and</i>		
广东省	荣格工业传媒有限公司	Ringier Trade Media Ltd.		《国际非织造工业商情》为读者报道及分析非织造行业的技术及趋势	<i>Nonwovens Industry China</i> has been providing in depth coverage of latest technologies, industry trends, solutions and applications for the nonwovens industry		
河北省	中国生活用纸网	www.weishengzhi.cn		国内专业的生活用纸行业招商网站	The professional domestic investment & merchant website of paper industry		
江苏省	中国纸业网	ChinaPaper.Net		国内大型纸业交易与门户网站，立足于纸行业，服务于纸行业	ChinaPaper.Net is the top web portal of paper and pulp industry in China		
江苏省	中纸在线纸业网	zhongzhi.cn		提供全面准确纸张行情、及时资讯行情、丰富供求信息、专业个性化网店、专业纸张网上商城	Provide professional, personalized paper online shopping mall		
黎巴嫩	ME TISSUE杂志	ME TISSUE		出版ME Tissue杂志	Publish <i>ME Tissue</i> magazine		

/国家 Provinc e/Count ry	公司名称	Company Name	展位号 Booth Number	产品	Products	品牌	Brands
山东省	中华纸业杂志社	China Pulp & Paper Industry Publishing House		编辑出版中国造纸协会刊《中华纸业》，管理运营“中华纸业网”（www.cppi.cn）及“中华纸业传媒”、“浆纸技术”微信公众号，“中华纸业新浪微博”，组织开展行业“高层峰会”、“浆纸技术论坛”等活动，组织“中国制浆造纸装备国家展团”出国参展。	China Pulp & Paper Industry Publishing House(CPPI) is a modern media platform in China paper industry. It is the publisher of <i>China Pulp &amp; Paper Industry</i> , the official journal of China Paper Association. And it operates the portal website of paper industry(www.cppi.cn) and two paper-related Wechat accounts(cppinet & pulp-paper). As one of the leading media, CPPI not only integrates journal, website, new media, professional activities, convention, and research, but also		
印度	印度非织造布协会	Business Co-ordination House Pvt. Ltd. (BCH)		出版 <i>TechTex India</i> 杂志	Publish <i>TechTex India</i> magazine		

网址 Website
fjspc.cn
xnzhao shang.com
zsyf- china.com
cnoscm.com
nonwovens- industry.com

网址 Website
pml14.com
cppmp.com, Chinapaper exhibition .com
ite- china.com. cn

网址 Website
edana.org
wsyp.com
cfzy.net
industryso urcing.cn
weishengzh i.cn
chinapaper .net
zhongzhi.c n
metissue.c om

网址  
Website

www.cppi.c  
n

bch.in









